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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Igaz, hogy évente több milliárd forintot kifizetünk 
biztosokra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/3425. számú, "A biztosoknál lesz leépítés?" című, írásbeli választ igénylő kérdésemre adott
válasza hűen tükrözi a kormányzatuk állapotát.

„A kérdésben jelzett tisztségekre történt kinevezések a kormányzati portálon elérhetőek, továbbá a
Magyar  Közlönyben  és  Hivatalos  Értesítőben  megjelent  köztársasági  elnöki  határozatok,
miniszterelnöki  határozatok,  miniszterelnöki  utasítások,  kormányhatározatok  és  miniszteri
utasítások tartalmazzák.”

A válasza  nem  megnyugtató.  Ezek  szerint  nincsen  egy  olyan  összesítő,  ami  alapján  ezeket  a
kérdéseket meg tudná válaszolni a kormányzat.

Gyűjtsük  össze  akkor  együtt.  Ennek  egyszerű  módszere,  hogy  én  kérdezek,  ön  pedig  pontos
válaszokat ad. Nem kérem, hogy táblázatban, bár az igazán nagyszerű lenne.

Kérdezem Önt:

1. Mennyi államtitkár van a kormányzatban? 

2. Mennyi közigazgatási államtitkár van a kormányzatban? 

3. Mennyi helyettes államtitkár van a kormányzatban? 

4. Mennyi miniszterelnöki biztos került kinevezésre az új kormányzati éra alatt? 

5. Mennyi miniszteri biztos került kinevezésre az új kormányzati éra alatt? 



6. Mennyi kormánybiztos került kinevezésre az új kormányzati éra alatt? 
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